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www.gf-klosterparken.dk

Møde dato og sted 8. november 2022 hos Lennart (11) Referat
nr.

6-2022

Dirigent Ingen specifik Referent Lennart

Deltagere Lennart (11), Lisbeth (24), Benjamin (27), Peter (14), Rasmus (41)
Afbud
Næste
bestyrelsesmøde

16.februar kl.19 i nr.11

Dagsorden:

1. Referat fra sidste ordinære bestyrelsesmøde
2. Økonomi
3. Solrød kommunale lokalarkiv
4. Opgaver til næste arbejdsdag
5. Dialogmøde om biodiversitet dec.2022
6. Kommunens forslag til ny lokalplan og tillæg til kommuneplan. revidering af

deklarationen.
7. Aktivitetslisten.
8. Evt.

1) Referat fra sidste bestyrelsesmøde.
Godkendt uden bemærkninger.

2) Økonomi
Vi havde regnet med at oktoberopkrævningen kom ud i november, men måtte
konstatere, at det ikke var sket. Vi prøver at få opkrævningerne aktiveret til december.
Problemstillingen er at vores aftale med Nets har skulle genaktiveres, efter at den
oprindelige aftale var udløbet, og der i den forbindelse var nogle kritiske datoer.
Det er meget vigtigt at opkrævningerne kommer i december, da der er ved at være
”ebbe" i kassen, og der ventes nogle større opkrævninger her sidst på året.

3) Solrød kommunale lokalarkiv
Vi har fået en henvendelse fra "Solrød kommunes lokalarkiv", som ønske at indgå en
rammeaftale med os, så vores dokumenter, billeder etc. kan bevares for eftertiden.
Vi var enige om, at vi indgår en sådan aftale, dog nærlæses aftalen inden indgåelse.

4) Opgaver til næste arbejdsdag.
Lisbeth havde udarbejdet en liste over udestående opgaver til arbejdsdagene. Listen
blev overdraget til Rasmus, som overtager ”rollen” som den, der fremadrettet tager
sig af udearealerne/arbejdsdagene.
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5) Dialogmøde om biodiversitet dec.2022.
Vi har modtaget en henvendelse fra kommunen om et dialogmøde med
grundejerforeninger om ”fremme af diversitet”. Vi forespørger hos beboerne, om der
er nogen, der på vores vegne vil deltage i dette møde.

6) Kommunens forslag til ny lokalplan og tillæg til kommuneplan. revidering af
deklarationen.
Kommunen skulle efter planen nu have lagt sidste hånd på den nye lokalplan for
Klosterparken, så den kan behandles på møde i planudvalget den 14/11-2022.
Der har som bekendt været høring om lokalplanen, og vi har også udarbejdet et
høringssvar til kommunen. Efterfølgende har vi fået at vide, hvad der indarbejdes i
det endelige udkast af lokalplanen. Vi skulle derfor på mødet i dag gennemse denne
endelige udgave, og eventuelt handle derpå, hvis det var nødvendigt.
Men desværre var denne endelige udgave ikke tilgængelig i tide, til at vi kunne
behandle den på mødet i dag. Det vidste sig, at den endelige udgave var lagt ud på
nettet indenfor en time før mødet.
Vi aftalte derfor, at vi hver for sig gennemkikkede den endelige udgave, og
udvekslede meldinger pr. mail, hvis der var noget der ikke var som forventet.

7) Aktivitetslisten.
Denne blev gennemgået og ajourført.
Peter tilbød at overtage opgaven med udskiftning af pærer i vores lysstandere.

8) Evt.
Vi har fået endnu et henvendelse fra kommunen om et borgermøde om en ny politik
for fritids- og kulturpolitik.
Da vi mener, at dette mere er rettet imod diverse klubber og sportsforeninger,
besluttede vi ikke at gør noget ved denne indkaldelse, da det er uden for
grundejerforeningens interesseområde.


